
ASSEMBLEA GENERAL

A Santa Coloma de Farners, el 21 de Desembre de 2022 a les 20:00h, se celebra a la
l'Assemblea General de l’Ampa de l’Escola Sant Salvador d’Horta.

ASSISTENTS AMPA

Ruth S.
Rosi M.
Robert B.
Sandra C.
Albert P.
Cristina S.
Carla V.
Farners P.

Participació de 23 families.

ORDRE DEL DIA

1. PRESENTACIÓ MEMBRES AMPA
2. SITUACIÓ MENJADOR
3. BALANÇ EXERCICI 2021-2022
4. PRESSUPOST 2022-2023
5. FORMAR PART DE L’AMPA
6. PRECS I PREGUNTES

ACTA DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ

1. Presentació membres AMPA:
Actualment la Junta de l’AMPA està formada per:

- Presidenta: Ruth S.
- Vice-presidenta: Rosi M.
- Tresorer: Robert B.
- Secretaria: Farners P.
- Vocals: Sandra C., Farners G., Albert P., Berta P., Cristina S. i Carla V.
- Apoderats: Ruth S., Robert B. i Farners P.

2. Situació menjador:
S’explica cronològicament com han succeït els esdeveniments i a la situació final en
la que ens trobem. S’explica que s’ha pres la decisió de sortir de la gestió del Consell
i passar a dependre directament del Departament d’educació, sota la responsabilitat
de la direcció de l’escola. Falta saber com es faran les licitacions. La direcció de
l’escola, juntament amb l’AMPA faran els plecs per la licitació i també com s’ha de
constituir l’AMPA per poder presentar-se (formalitzar-nos com empresa…).

1



ASSEMBLEA GENERAL

S’informa que de cares a l’any que ve la gestió continuarà a càrrec de l’AMPA.

3. Balanç exercici 2021/2022:
- Total d'ingressos (consolidat): 279.340,63€

Menjador: 222.363,26€
AMPA: 56.977,37€

- Total despeses (consolidat):298.901,62 €
Menjador: 245.588,87€
AMPA: 53.312,75€

- Saldo final: -19.560,99€
- Saldo Menjador: -23.225,61€
- Saldo AMPA: +3.664,62€

S’explica que el resultat negatiu del menjador és degut a la inversió per la compra de
material Covid i per la falta d’ingresos per culpa del confinaments(-2.500€ per grup/stm).
Contractació de més monitoratge. També per la pujada de les matèries primeres.
L’auditoria del menjador per part del Consell (3.000€).
La compra de llibres,(es recuperaran en els pròxims 4 anys).
L’augment de pressupost per festes ja que portem 2 anys sense fer-ne. Gastos inesperats
de taules i cadires per la festa de final de curs.
Inversió en cadires portàtils, cortines i material pati.

4. Pressupost 2022/2023:
- Ingressos: 339.551,72€

Ingressos ordinaris: 275.000€ Aprox.
Beques/subvencions: 58.600€ Aprox.

- Despeses: 339.551,72€
Compres: 85.000€ Aprox.
Formació: 2.000€ Aprox.
Reparacions: 3.500€ Aprox.
Serveis: 15.200€ Aprox.
Despeses diverses: 21.000€ Aprox.
Personal: 185.600€ Aprox.
Fons contingència: 7.500 €
Inversions: 14.000€ Aprox.
Varis: altres conceptes 6.000€ Aprox.

5. Formar part de l’AMPA:
Extraescolars:
Es tornarà a activar el proper trimestre la possible subscripció de tres activitats com
zumba, escacs i multiesports. El mínim seran 7 alumnes. Es recorda que si no
s’arriba el mínim o el número d’alumnes disminueix durant un trimestre, el següent es
podrà suspendre l’activitat.
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Es passaran les propostes d’extraescolars pel curs vinent el Maig i les
preinscripcions pel Juny.
Menjador:
Pel menjador, s’haurà de confirmar plaça el Maig. Ara hi ha uns 280 alumnes a
menjador i l’organització és fonamental.
Casal d’estiu:
Restem a l’espera a la convocatòria per part de l’Ajuntament.
Formar part de L’ampa:
Es demana col.laboració i participació.
S’apunten 6 nous membres.

6. Precs i Preguntes:
- Es demana si és possible fer una assemblea a final de curs. S’explica que

l’AMPA funciona amb any escolar no any natural. No veiem viable fer una
reunió al Juny quan encara hi ha una Auditoria a mitges i els números no
estan tancats.
Davant la proposta i el plantejament de que hi hagi més comunicació entre
AMPA i pares, s’en pren nota i es mirarà, en la mesura de lo possible, fer
reunions extraordinàries durant el curs.

- Es proposa calenderització de les activitats que realitza l’AMPA.
Juntament amb el reconeixement per la feina feta.

- Petició d’actualització de la web. Estem totalment d’acord, ens falta temps per
poder-ho gestionar tot. Esperem que amb les noves incorporacions poguem
activar-ho el més aviat possible i sobretot fer-ho amb continuÏtat.

- Es remarca, tal i com hem dit, la necessitat d’avançar les propostes i
inscripcions per les extraescolars, ja que les famílies necessiten temps per
organitzar-se.

- S’aporta la idea d’informar la procedència i les característiques dels aliments
que es donen a menjador. Com ara que les verdures i el pa son de botigues
locals, que el pa varia cada dia, podent ser de cereals, integral, comú… que
els iogurts son d’una granja de vilobí així com la carn i altres productes que
son de proximitat. Apuntem que de cares al nou menú hi posarem la
informació. Es recalca que aquesta informació queda amagada i que s’ha
d’explicar a les famílies.

- Sobre la pregunta de si es farà acollida al Juny quan es faci intensiu, es
contesta que entra Març o Abril es preguntarà a les famílies.

- Es pregunta si es pot fer alguna cosa per proporcionar ombra al pati. Cada
vegada fa més calor i sobretot al pati dels de infantil no hi ha gens d’ombra.
Estem totalment d’acord, per tan, en parlarem amb l’Equip directiu i també
amb l’Ajuntament que és el propietari de l’escola.

Es dóna per finalitzada l’Assemblea General de l’Ampa de l’Escola Sant Salvador d’Horta a
les 21:04h. Agraïm l'assistència i participació a tots els presents.

Presidenta Secretaria
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